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També comenta que els veïns han pagat en totes les 
obres d’adequació de carrers.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el Sr. Viol els ha tractat 
de mentirosos, i que l’informe de l’empresa és parcial 
perquè té interes que siguen canonades noves i no és 
necessari canviar-les, i la gent ho ha vist així i les quotes 
són molt elevades.

El Sr. Viol diu que no li ha dit mentirosos en cap moment 
i que el JNP no ha dit mai que la seua política fora fer pa-
gar. Que al final quedarà tota la carretera arreglada. Que 
es preveu una  mitja per veí de sis cents euros, i que els 
criteris seran els metres lineals de façana i el la superfície 
cadastral del solar.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que la gent  no paga la car-
retera, sinó l’aigua, i que s’ha fet la canonada perquè ha 
volgut el JNP.

El Sr. Alcalde li diu que és molt simple dir que només és 
per l’aigua, que l’informe de FACSA diu ben clar que es 
donarà un millor servei als veïns per la millora de la pres-
sió de la xarxa, i que en les fotos aportades es veuen les 
deficiències de la canonada existent.

La Sra. Montull diu que el Sr. Miguel Zaragozà ja va dir en 
les darreres reunions que va fer quan governava que la 
gent s’havia de fer a la idea que hauria de pagar perquè 
no se sabia el que podria eixir quan començarien a picar 
la carretera.

3r.- ApROVACIÓ DE SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ 
D’OBRA AL pLA pER A L’ OCUpACIÓ I LA SOSTE-
NIBILITAT LOCAL.- El Sr. Viol Zaragozà adone al ple de 
la convocatòria del Pla per a l’ocupació i la sostenibilitat 
Local i que la proposta de l’equip de govern és demanar 
l’obra denominada  EDIFICI PER A GIMNÀS MUNICIPAL 
I AULES POLIVALENTS , que aquesta obra es realitzarà 
als terrenys on està ubicada la part vella del col·legi pú-
blic.

El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si el projecte compleix 
amb la normativa de la Generalitat, perquè és un “Gim-
nàs municipal” i que hi ha una normativa especifica per 

las edificis nous per a col·legis, i pregunta qui pagarà si 
manquen diners.

El Sr. Viol respon que si manque alguna cosa pagarà 
l’Ajuntament perquè el pressupost és limitat i que res-
pecte a la normativa sempre s’ha mantingut contacte 
amb la Generalitat per complir les seues suggerències. 
Que l’arquitecte té clars estos aspectes i que es farà el 
millor possible.

En conseqüència i vist el Reial Decret Llei 13/2009, de 26 
d’octubre, pel qual es crea el Fons Estatal per a l’Ocupa-
ció i la Sostenibilitat Local; que en l’article 1 regula l’ob-
jecte i en els articles 2 i 9 les obres finançadores, junt 
amb els seus articles correlatius de la Resolució de 2 de 
novembre del 2009.

Vist l’article 3 del Reial Decret Llei 13/2009, de 26 d’oc-
tubre que establix els criteris de repartiment del Fons Es-
tatal per a l’Ocupació i la Sostenibilitat Local.

Vista la Resolució de 2 de novembre del 2009, de la 
Secretària d’Estat de Cooperació Territorial, per la qual 
s’aprova el model parell la presentació de sol·licituds i les 
condicions per a la tramitació dels recursos alliberats a 
càrrec del Fons Estatal per a l’Ocupació i la Sostenibilitat 
Local.

Vist tot l’anterior el Ple, adopta per unanimitat el se-
güent,

ACORD

pRImER. Sol·licitar, amb els requisits establits en el Reial 
Decret Llei 13/2009, de 26 d’octubre i la Resolució de 2 
de novembre del 2009, la inclusió en el Fons Estatal per 
a l’Ocupació i la Sostenibilitat Local, de l’obra següent:

EDIFICI PER A GIMNÀS MUNICIPAL I AULES POLIVA-
LENTS  l’import del qual ascendix a 195.058,62 euros 
i 31.209,38 euros d’IVA, la qual cosa suposa un import 
total de  226.268,00 euros. 

SEGON. Facultar al Sr. Alcalde i al Sr. Secretari perquè 
presenten les corresponents sol·licituds en els termes i 
amb les condicions establides en l’article 12.2 del Re-
ial Decret Llei 13/2009, de 26 d’octubre, en relació amb 
l’Apartat Segon de la Resolució de 2 de novembre del 
200.

El Sr. Zaragozà diu que voten sí per responsabilitat, però 
que creu que amb eixe pressupost no es podrà conclou-
re l’obra, y desprès hauran de pagar els veïns, perquè 
quan la Generalitat va voler començar l’obra l’Ajuntament 
va renunciar i ara es perd la inversió en l’escola, i per la 
proximitat de les eleccions la refusen el JNP i el PSOE.

El Sr. Alcalde diu al Sr. Zaragozà que en este ajuntament 
no hi ha PSOE.


